
Mötesprotokoll #4 2023,

 Styrelsemöte för Hammarby IF FF den 5 september 2023 som hölls i klubbhuset på 
Årsta IP samt via videolänk (distans).

Närvarande                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
Mattias Fri (MF), ordförande  
Patrik Niklasson (PN), ordinarie ledamot 
Wayne Seretis (WS), ordinarie ledamot 
Peter Granström (PG), ordinarie ledamot (distans) 
Nina Jonsson (NJ), ordinarie ledamot 
Suleyman Sleyman (SS), ordinarie ledamot 
Mia Lindberg (ML), ordinarie ledamot (distans) 
Cecilia Hager (CH), suppleant 
Py Börjesson (PB), suppleant 
Björn Ekblom (BE), hedersmedlem  

Adjungerade 
 
Ylva Andrén, (YA), Föreningschef HIF FF 
Stephan Thernström (ST), Ekonomichef HFAB  
 
I tjänsten som sekreterare  
Daniel Engström

Agenda

1. Mötets öppnande  
Mötet öppnades av ordförande MF klockan 18.08.  

2. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes.  

3. Justering av föregående protokoll 
Mattias Fri (MF) 

4. Rapport förening 

1. Sanna Fix Hammarby IF FF redogör Bredängsprojektet inför styrelsen  
Vi är Hammarby Fotboll och vill expandera. Vi vill kunna ge alla ungdomar som 
vill spela i Hammarby den möjligheten. Vi har sedan 2023 startat fotboll för barn 
födda 2018 i Bredäng. Det finns idag en efterfrågan att börja fotboll i andra 
årsgrupper, i området. 



5. Rapport ekonomi 

ST beskriver processen för budget 2024. Slutlig version presenteras vid 
styrelsemötet den 5 december.

2.

6. Rapport Föreningen (YA)

3. YA beskriver föreningens fokusområden för hösten 2023  
Sammanfattas med kvalité, samarbete och kommunikation  

7. Rapport Hammarby Fotboll AB  
Ekonomi under kontroll. Vidare belastar ej budgeterade kostnader ca 2msek för 
bl.a.i straffavgifter vid Conference League p.g.a. ordningsstörningar och 
skadegörelse vid allsvenska matcherna årets resultat. 
Sporten herrar och HTFF, fin form och utvecklas positivt 
 
Sporten dam, fin säsong med känning på Europa  
Ca 30% av medianärvaron är hänförlig till dam i nuläget. Vidare noteras 
spännande utveckling av transfernivåer på damsidan. 

4. Organisation 
Arbetet med rekrytering av en fotbollschef (head of football) pågår. 
Arbetar även med sportsligt visions- och strategidokument som är tänkt att 
kommuniceras stegvis under hösten. 
 
Säkerhet, arrangemang och Tele2 Arena 
Den nya säkerhetsnivån i Sverige ställer krav (terrorhot i vårt samhälle) 

5. Övrigt 
Rapport om publikbortfallet, arbetet är pågående och organisationen 
återkommer  
Gubbängsfältet fortskrider enligt plan, planeras till 2025



Betalansering av nya hemsidan är gjord. Släpps i mitten/slutet av september. 
Hammarby har blivit antagna som fullvärdiga medlemmar i European Club 
Association (ECA).

6.  

7. HR (YA) 
Årshjul för HR-arbete finns och presenterades för styrelsen. Resurser har lagts 
på att för förbättra HR-arbetet i organisationen, bl.a har ett systemstöd 
implementerats. 
Organisationen arbetar nu efter HR-strategin Hållbart Hammarby. Policys och 
riktlinjer implementeras löpande.

8.

8. Kommande möten 
3 oktober, 7 november, 5 december, 9 januari, 19 februari. 5 mars= prel. årsmöte

9. Mötet avslutades klockan 20.15  
 
 
 

Protokoll skrivet av                                                            Protokollet justerat

 

_________________________________                     
__________________________________

Daniel Engström (DE)                                                        Mattias Fri (MF)

 

 
 
 


